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Referat for Skolebestyrelsesmøde 

 

1. Godkendelse af sidste referat og underskrifter (5 min.) 

Bestyrelsen godkender det seneste referat, underskrivning af referatet gøres på næste møde. 

 

2. Meddelelser fra: (30 min.) 

a) Formand: Jeg blev godt klædt på i forhold til nedlukningen. Er blevet interviewet til radioen 

om nedlukningen. Den 17. april deltager Heidi, Larisa og Anja i kursus hos Skole og 

forældre. 

b) Skoleledelse: Der var videomøde med hele personalet mandag den 15/3, så alle kunne 

møde Anders. Eleverne må komme tilbage på skolen igen fra på torsdag. Skolen har ikke 

modtaget oplysninger om nye smittede elever eller ansatte siden i fredags. 

c) Medarbejderrepræsentanter:  

d) Elevrådsrepræsentanter: Børnehuset Himmelblå er lige blevet lukket i en uge 

e) Forældrerepræsentanter: 

 

3. Velkommen til Anders Høiberg (Heidi – 15 min) 

 

Skolebestyrelsen præsenterede sig for Anders. Bestyrelsen glæder sig til samarbejdet.  

Anders præsenterede sig for bestyrelsen både som privatperson og som fagperson. 

  

 

Mødet finder sted: på TEAMS kl. 18.30 – 20.00  

 

 

Der er 5/3-21 udsendt kalenderinvitation hvorfra link kan følges. 

 

Lidt gode råd om mødeafviklingen: 

 

 Sid i et rum, hvor du ikke forstyrres. 

 Vi er så mange, at vi skal have slået vores mikrofon fra, når vi ikke har ordet. 

 Vi har alle slået vores kamera til, det giver en lidt bedre mødeoplevelse 

 Ønsker man at sige noget, bruger man funktionen ”ræk hånden op”. Husk at tage 

hånden ned, når du har haft ordet. 

 Chatten kan bruges til at stille korte spørgsmål. 

 Mads er ordstyrer – dvs. at han holder øje med chatten og ”hænder” der er rakt op. 

 

Inviterede: Mette Toft Oxbøll, Anja Sederstrøm Jørgensen, Camilla Nielsen, Heidi S. Holm, 

Larisa Kovac, Mads Nygaard, Claus Jensen og Irene Christoffersen  

 

Elevrepræsentanter: Kirstine Balle 8.C og Isak Kovac 8.A 

 

Byrådsrepræsentant: Dennis Reichstein Hansen 

 

Ledelsen: Anders Olesen, Anders Høiberg og Bjarne Hermansen 

 

Ikke til stede: Irene, Anja, Kirstine og Isak 
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4. Status på undervisningen i en coronatid. (BHE/AO – 10 min) 

Ledelsen vil orienterer om hvordan undervisningen forløber på 0. – 4. årgang, der møder ind 

på skolen og hvordan situationen er omkring fjernundervisningen på 5. – 9. årgang. 

Fokus på hvordan muligheden for at inviterer elever ind på skolen bruges. 

 

Skolen blev først lukket onsdag aften, hvor epidemi kommissionen vurderede, at smitten var 

for omfattende på Brædstrup skole. 

Opstart igen torsdag den 17/3: Der planlægges med få lærere omkring klasserne ved 

opstarten på torsdag og frem til påske. 

 

5. Princip for skolebestyrelsens arbejde med skema. (BHE – 5 min). 

På forrige møde drøftede vi indholdet i princippet – og vi blev enige om at ændre i det 

fremlagte forslag. Det ændrede forslag er med som bilag til dette møde – og skal formelt 

godkendes. 

Princip for skolens arbejde med skema blev godkendt af bestyrelsen. 

 

6. Budgetopfølgning. (BHE – 5 min) 

Status på budget 2021. 

Med nuværende planlægning af personaleforbruget i 2021-22 med 1 personale færre end i 

år og 35 segregerede elever pr. 1/8 2021 har vi et merforbrug på ca. 500.000 kr. i 2021.  Da vi 

har et overskud i 2020 på ca. 500.000 kr. er skoles samlede budget i balance ved udgangen 

af 2021. I 2022 slår den nye tildelingsmodel rigtig igennem og det giver en forhåbning om, at vi 

kan optimere på de pædagogiske indsatser fremover. 
 

7. Timefordelingsplan for skoleåret 2021/2022. (BHE – 10 min) 

Bjarne vil fremlægge ledelsens forslag til timefordelingsplan, der har været til drøftelse blandt 

personalet. 

 

BHE gennemgik timefordelingsplanen som herefter blev godkendt. Der er afsat timer, så der er 

2-3 holddelingstimer på alle årgange. I 0. kl. 2 støttetimer pr. klasse. Profilfag på 7.-9. årgang 

afskaffes, da timer fremover bruges til obligatoriske valgfag på 7. og 8. årgang. 

 

8. Klasser i det kommende skoleår. (BHE – 10 min) 

Skolens ledelse orientere om de dilemmaer, der er omkring klassetal, i planlægningen af det 

kommende skoleår. 

Der ønskes en kort drøftelse, for at kvalificere ledelsen kommende beslutninger.  

 

Vi er oppe på 58-60 børn til vores kommende 0. klasser. Det betyder, at vi planlægger med 3  

klasser. På vores nuværende 7. årgang har vi 56 elever fordelt på 2 klasser. Får vi 1 elev mere 

til årgangen, skal vi dele den i 3 klasser. En klasser koster i runde tal 700.000 at oprettet. Som 

udgangspunkt siger vi altid ja til nye elever. Med den trængte økonomi som skolen har, har 

ledelsen valgt at indstille til bestyrelsen, at vi i år afviser elever til kommende 8. årgang, hvis 

børnene ikke bor i skoledistriktet eller går på privatskole. Det er mulighederne i 

styrelsesvedtægten. Bestyrelsen støtter denne indstilling, selv om de som udgangspunkt synes 

at alle børn skal have mulighed for at gå på Brædstrup skole. 

 

9. Legeplads. (BHE – 10 min). 
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I forbindelse med byfornyelsen i Brædstrup er der afsat 200.000 kr. til renovering af legeplads 

på Brædstrup Skole. Skolens ledelse foreslår, at pengene bruges på opdateringer i området 

omkring Stjerneskuddet. 

 

Bestyrelsen peger på at pengene bruges på at forbedre indskolingens legeplads. Ledelsen 

arbejder videre hermed og involvere løbende bestyrelsen. 

 

10. Kommunikationsstrategi. (Heidi – 20 min) 

Skolebestyrelsen har længe ønsket at udvikle en kommunikationsstrategi for Brædstrup Skole. 

Der ønskes en indledende drøftelse af, hvad målet med strategien er og hvilke elementer den 

skal inddrage. 

 

Ideer som skal drøftes: Hvilke ting skal kommunikeres ud via Aula og facebook, hvor ofte, 

retningslinjer for indhold, hvad er den gode historie, formål med strategien, branding ……. 

Det vil være et godt tema at udvikle på en arbejdslørdag, gerne inden sommerferien. 

 

11. Punkter til næste møde (5 min.) 

Skolens pædagogik i forhold til drenge 

Kommende opgaver 

 

12. Evt. (5 min.) 

 Møbler til ungepladsen 

Anders O: Tak for samarbejdet til bestyrelsen, medarbejderne og ledelsen. Det har  

  

 

            ______________________________ _________________________________________ 

Heidi S. Holm, forældrevalgt  Mads Nygaard, forældrevalgt 

Formand   Næstformand 

 

 

______________________________          ________________________________________ 

Camilla Nielsen, forældrevalgt Larisa Kovac, forældrevalgt 

 

 

 

_______________________________ _________________________________________ 

Anja Sederstrøm Jørgensen,   Mette Toft Oxbøll, forældrevalgt 

Forældrevalgt 

 

 

 

__________________________________   

Claus Jensen, forældrevalgt 

 

  

___________________________________   

Irene Christoffersen, med.arb.rep. 


